

《单词百科:philanthropy是什么意思?philanthropy怎么发音?philanthropy的解释和用法》

英语单词philanthropy是什么意思?philanthropy怎么读?philanthropy怎么发音?简答网为您整理了philanthropy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



philanthropy怎么读

philanthropy的读音:[fɪˈlæntʃrəpi]

philanthropy的意思

1、n.博爱;慈善活动, 慈善事业;

philanthropy的近义词

1、**altruism** n.利他主义, 无私;爱他主义;利人主义;

- 2、**amity** n.和睦, 友好关系;
- 3、**assistance** n.帮助;援助;支持;资助;补助;辅助;
- 4、**benevolence** n.仁慈;善行;
- 5、**charity** n.慈善机构(或组织);赈济;宽容;

philanthropy的双语例句

1、Philanthropy be the refuge of people who wish to annoy their fellow creature.

博爱主义,是那些存心和自己的同类过不去的人的避难所.

2、The most accurate description of the CGI is the Philanthropy Oscars.

最准确的描述的CGI是慈善奥斯卡.

3、We must institutionalize philanthropy, and to empower the general public.

但我们却不太容易理解:人家那里有一个社会共同体的概念.

4、This is true because fraternity and philanthropy, unlike justice, do not have precise limits.

这是事实,因为友爱和慈善, 不像正义, 没有确切的界限.

5、The transformation came through mentors from the Private Equity Foundation, a venture philanthropy fund.

她的转变得益于公益创投基金——私人股本基金会(PrivateEquityFoundation)的导师们.

6、But now her horizon was enlarged by the vision of a prodigal philanthropy.

现在她却能用慷慨大度的慈善家的目光来眺望自己广阔的前程.

7、Mr. Pickwick's countenance glowed with an expression of universal philanthropy.

匹克威克先生脸上闪耀着博爱众生的表情.

8、At the same time, philanthropy a continuing cause, but also a relay of love.

同时, 慈善事业是个持续性事业, 更是个爱心接力.

9、 Besides, I want you to tell me why I should not go in for philanthropy.

此外, 请你告诉我干吗我不应沉迷于博爱主义.

10、 The most basic is traditional corporate philanthropy.

最基础的部分是传统的企业慈善事业.

11、 ...a retired banker well known for his philanthropy.

以乐善好施著称的退休银行家

12、 Therefore, to build harmonious society must emphasize the function of philanthropy.

为此, 构建和谐社会必须重视发挥慈善事业的功能.

13、 Philanthropy undertakings are definite d to voluntary, civil management, antitrust.

慈善事业合理定位于自愿、 民办,同时, 反垄断.

14、 The Advisory Board is an international group of experts specializing in health sciences , technology, and philanthropy.

顾问团是由专攻保健科学技术和慈善事业的专家组成的一个国际性团队.

15、 The second part concentrates on the philanthropy of the modern social philanthropist group and its characters.

第二部分论述了近代社会慈善家群体的慈善事业及其特点.

16、 In fact, the Communist lifestyle is the most fundamental welfare and philanthropy in the Daoist sense.

其实, 共产生存方式是道学上最根本的福利和慈善.

17、 In Soapy's opinion the Law was more benign than Philanthropy.

在索比眼里,法律比救济更为宽厚.

18、 We get together to discuss tax, properties and philanthropy.

我们在一起讨论税务、财产和慈善事宜.

以上是简答网为您整理的philanthropy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于philanthropy的用法、philanthropy的释义、philanthropy的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/philanthropy>

